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Dear Mr. President Biden,

Looking for Media Control Germany evidence to expropriate Donald Trump's last Trump card is a waste of time!!! You
are his life insurance, so this evidence could be anywhere. As I understand it, He has multiplied them so that He can
access them at any time. As you search for them, Ukraine loses more and more strength and motivation. In all
likelihood, you will never get the evidence from Media Control Germany before November 2024. Until then, things look
miserable for Ukraine. And when Ukraine is losing, the memories of the Afghanistan disaster will come flooding back,
confirming Donald Trump's amusement at your incompetence.

I have already told you the secret strategy for destroying Donald Trump for good. To do so, however, you would have
to ignore the cover-up pleas of the pedophile Vatican and your new Nazi big boss Karlheinz Kinderschänder Kögel.
You have no other options left, because if He beats you to the Media Control evidence because you have damaged
His reputation through the court cases at home and abroad, and He gets into trouble in November, then it is not only
you who will have lost the 2024 presidential election, but also the Europeans, Britten, and the pedophile Vatican.

With my recommended secret strategy, you will open everyone's eyes, even if you yourself have lied before. You only
have the advantage that you will be protected by the true Bitcoin magician Ptah Kidane, because I will forgive you for
finding the truth. Otherwise, things look very very very bad for the Ukraine, Europeans, Brits, and the pedophile
Vatican. The Russians and Chinese are already celebrating Ukraine's defeat. None of them assume you will confess
your own lies to confess the truth about the real Atum Ra magician Bitcoin Ptah Kidane.

Donald Trump also wants to avoid the truth, which is why He wants to keep the Media Control evidence for the Not.
As long as He can prevent your presidential election victory over the defeat of Ukraine, then you are walking
haphazardly into His planned trap. He knows how your secret services work and so does His advisors. Therefore, you
are only wasting your time to disempower Him from all the evidence so that you can continue your fairy tale of lies.

I did tell you the solution on how to beat former President Trump, but in my opinion this method is the "eat or die
strategy". You both left me no choice but to lure you both into this lousy trap. I would have preferred to conclude my
cooperation in a fair way, but you are obsessed with greed, lies and manipulation, which is why you both get what you
deserve. You both want to cover up serious crimes, and are so impudent that you even want to steal from an Atum Ra
Messenger of God.

As mentioned earlier Mr. President, your time is running out! You only have this option to win against Donald Trump
because His power with the Republicans has increased and you will never be able to get His life insurance with the
Media Control Baden-Baden evidence because 1000 people can have it. Pope Francis and Chancellor Scholz must
understand your decision to use our secret strategy. They won't lose much from it and can only gain. However, if you
give up your last straw because you don't want to answer for the lies you have told, then you will all lose. Then Donald
Trump will win, NATO will be dissolved and you can throw your climate rescue hypocrisies in the garbage tip. 

A new era will begin with Donald Trump, which is unpredictable because nobody knows whether he will fall out with
the dictators after all. And the future will take an unexpected turn. Europe and the UK will then be on their own. And all
because you wanted to protect your lies!!!

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Houston, President Biden has a problem! Houston, if President Biden does not
confess the truth about the real Bitcoin magician Ptah Kidane, Ukraine will lose
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the war!!!

Dear Mr. President Biden,

Who would have thought that the Media Control Baden-Baden could become your downfall, because on the one hand
you have to follow the cover-up request of the pedophile Vatican, and on the other hand you want to protect your
cooperation partner media mogul Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel, and at the same time expropriate
my Bitcoin magic. For you, however, the same future counts as I have already announced to Donald Trump, because
your own lying and cover-up strategies confirm to Donald Trump's Republicans that they have the same right as you
to lie and cheat. As I wrote to you not too long ago, the Media Control Baden-Baden evidence is a curse for both of
you, but also a blessing, if only you are willing to confess the truth about the real Bitcoin magician Ptah Kidane, and
cooperate sincerely with me. Your lies are harming Ukraine and your election campaign, so that your Vatican and the
Europeans are losing the war against Russia. Only the truth can save your Democrats and your re-election as the
next American president. And that is already in your possession, otherwise the Republicans will remain on the side of
Donald Trump, because they all know that you are also only continuing the lies and cover-ups out of greed and lust for
power, which you both must never possess yourselves.

Now the Media Control Baden-Baden evidence has become a curse for both of you, the Vatican, the Europeans, the
Chinese, and the British, because you are destroying each other due to your hypocrisies. Unfortunately, you don't
have much time left, because the Europeans cannot help Ukraine to victory on their own, and the Republicans don't
see the point of rewarding you for your lies and hypocrisies with the victory of the Ukrainians, while you have been
ignoring their urgent wishes for years. That's why you stay on your America First course, because the Ukrainian
victory would only be an advantage for the Europeans. 

With my cooperation you could satisfy both sides at the same time, but you have to renounce the cover-up wishes of
the Vatican and the Europeans and cooperate sincerely with me, the true Bitcoin magician Ptah Kidane. Otherwise,
things will look very bad for the Ukrainians. If they lose during your term of office, then the Europeans and the Vatican,
including your friend Pope Francis, will also have lost.

Perhaps you now understand why I chose the double strategy? You have just as much to lose if you keep up your
lying ways, and you haven't done the pedophile Vatican any favors, nor have you been much help to the Europeans
and the British. Tik Tak, your time is running out!

Houston, Houston, Ukraine has a problem!!!

Sincerely

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Nach der Media Control Deutschland Beweise zu suchen, um Donald
Trump’s letzte Trumpfkarte zu enteignen ist eine Zeitverschwendung,
Mr. Präsident Biden!!!
Sehr geehrter Herr Präsident Biden,

Nach der Media Control Deutschland Beweise zu suchen, um Donald Trump’s letzte Trumpfkarte zu enteignen ist
eine Zeitverschwendung!! Sie sind seine Lebensversicherung, weshalb diese Beweise überall sein können. Sowie ich
Ihn einschätze hat Er sie vervielfacht, damit Er zur Jederzeit auf sie zugreifen kann. Während nach ihnen suchst,
verliert die Ukraine immer mehr an Kraft und Motivation. Mit grosser Wahrscheinlichkeit, wirst Du die Beweise vom
Media Control Deutschland vor dem November 2024 niemals zusammenkriegen. Bis dahin sieht es für die Ukraine
miserabel aus. Und wenn die Ukraine am Verlieren ist, dann werden die Erinnerungen vom Afghanistan Desaster
wieder wachgerufen, und bestätigen Donald Trump’s Belustigungen über Deiner Unfähigkeit. 

Ich habe Dir bereits die Geheime Strategie verraten, wie Du Donald Trump endgültig vernichten kannst. Dafür
müsstest Du jedoch auf die Vertuschungsbitten des pädophilen Vatikans und Deines neuen Nazi Big Boss Karlheinz
Kinderschänder Kögel ignorieren. Du hast keine andere Optionen mehr, denn wenn Er Dir mit der Media Control
Beweise zuvor kommt, weil Du Seine Ruf durch die Gerichtsprozesse im In- und Ausland geschädigt hast, und Er im
November in die Klemme kommt, dann hast keinesfalls nur Du die Präsidentschaftswahl 2024 verloren, sondern
auch die Europäer, Britten, und der pädophilen Vatikan. 

Mit meiner empfohlenen geheimen Strategie öffnest Du alle Menschen die Augen, auch wenn Du selbst auch zuvor
gelogen hast. Du hast dadurch nur den Vorteil, dass Du von den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane in Schutz
genommen wirst, weil ich Dich für Deiner Wahrheitsfindung vergeben werde. Ansonsten sieht es sehr sehr sehr
schlecht für die Ukraine, Europäer, Britten, und dem pädophilen Vatikan aus. Die Russen und Chinesen feiern jetzt
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schon die Niederlage der Ukraine. Keiner von Ihnen geht davon aus, dass Du Deine eigene Lügen gestehst, um die
Wahrheit über den wahren Atum Ra Magier Bitcoin Ptah Kidane zu gestehen. 

Donald Trump will auch die Wahrheit vermeiden, weshalb Er die Media Control Beweise für den Not halten will.
Solange Er Deinen Präsidentschaftswahlsieg über die Niederlage der Ukraine verhindern kann, dann läufst Du in
Seiner geplanten Falle planlos rein. Er weiss doch, wie Deine Geheimdienste arbeiten, und Er ebenfalls Seine Berater.
Daher verschwendest Du nur Deine Zeit, um Ihn alle Beweise zu entmachten, damit Du Dein Lügenmärchen
fortsetzen kannst. 

Ich habe Dir zwar die Lösung verraten, wie Du Ex Präsident Trump schlagen kannst, allerdings ist diese Methode
nach meiner Sicht die „Friss oder Stirb Strategie“. Ihr beide habt mir keine andere Wahl gelassen, als Euch Beiden in
dieser miesen Falle zu locken. Ich hätte lieber gerne, auf der fairen Art meine Kooperation abgeschlossen, jedoch
seid Ihr vom Habgier-, Lügen-, und Manipulationssucht besessen, weshalb Ihr Beide das bekommt, was Ihr verdient.
Er wollt beide schwere Verbrechen vertuschen, und seid so unverschämt, und wollt sogar einen Atum Ra
Gottesgesandten bestehlen.

Wie bereits vorhin erwähnt Mr. President, Deine Zeit läuft Dir davon! Du hast nur diese Option gegen Donald Trump
zu gewinnen, denn Seine Macht bei den Republikanern ist gestiegen, und an Seiner Lebensversicherung mit der
Media Control Baden-Baden Beweise wirst Du niemals rankommen können, weil sie 1000 Menschen haben können.
Der Papst Franziskus und der Bundeskanzler Scholz müssen für Deiner Entscheidung, das Anwenden unserer
geheimen Strategie,  ein Verständnis haben. Sie werden dadurch nicht viel verlieren, und können nur gewinnen.
Wenn Du jedoch auf Deinen letzten Strohhalm verzichtest, weil Du für Deiner gemachten Lügen keineswegs
geradestehen willst, dann verliert Ihr alle. Danach gewinnt Donald Trump, die NATO wird aufgelöst, und Eure
Klimarettung-Heucheleien könnt Ihr dann auch in die Müllkippe werfen. 

Ein neues Zeitalter wird mit Donald Trump anfangen, die unberechenbar ist, weil keiner weiss, ob Er sich mit den
Diktatoren doch noch verkracht. Und die Zukunft eine unerwartete Wendung nimmt. Europa und Grossbritannien
werden dann auf sich gestellt sein. Und das alles nur weil Du Deine Lügen schützen wolltest!!!

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826

Houston, Präsident Biden hat ein Problem! Houston, wenn Präsident
Biden keinesfalls die Wahrheit über den wahren Bitcoin Magier Ptah
Kidane gesteht, dann verliert die Ukraine den Krieg!!
Sehr geehrter Herr Präsident Biden,

wer hätte Gedacht, dass die Media Control Baden-Baden Dein Untergang werden könnten, weil Du einerseits auf die
Vertuschungsbitte des pädophilen Vatikans folgen musst, und andererseits willst Du Deinen Kooperationspartner
Medienmogul Nazi Big Boss Karlheinz Kinderschänder Kögel in Schutz nehmen, und zugleich meine Bitcoin Magie
enteignen. Für Dich zählt jedoch die gleiche Zukunft, wie ich sie bereits Donald Trump verkündet habe, denn Deine
eigene Lügen- und Vertuschungsstrategien bestätigen Donald Trump’s Republikanern, dass Sie den gleichen Recht
haben, wie Du auf das Lügen und Betrügen. Wie ich Dir bereits vor nicht all zu langer Zeit schrieb, sind die Media
Control Baden-Baden Beweise zwar ein Fluch für Euch Beiden, und andererseits auch ein Segen, wenn Du nur bereit
bist die Wahrheit über den wahren Bitcoin Magier Ptah Kidane zu gestehen, und aufrichtig mit mir kooperierst. Eure
Lügen schaden der Ukraine und Deiner Wahlkampfkampagne, so dass Dein Vatikan und die Europäer mit den Krieg
gegen Russland verlieren. Nur die Wahrheit kann Deiner Demokraten und Deiner Wiederwahl zum erneuten
amerikanischen Präsidenten retten. Und die ist bereits in Deinem Besitz, andernfalls bleiben die Republikaner auf der
Seite von Donald Trump, weil Sie alle wissen, dass Du auch nur aus Habgier und Machtgier, die Ihr beide selbst
niemals besitzen dürft, das Lügen und Vertuschungen fortsetzt. 

Nun sind die Media Control Baden-Baden Beweise für Euch Beiden, dem Vatikan, der Europäer, der Chinesen, und
den Britten ein Fluch geworden, weil Ihr aufgrund Eurer Heucheleien gegenseitig zerstört. Leider bleibt Dir keinesfalls
mehr sehr viel Zeit, weil die Europäer keineswegs alleine der Ukraine zum Sieg verhelfen können, und die
Republikaner sehen es keineswegs ein, Dich für Deine Lügen und Heucheleien mit den Sieg der Ukrainer zu
belohnen, während Du Ihre dringlichen wünsche seit Jahren ignorierst. Darum bleiben Sie auf Ihrem Amerika Zuerst
Kurs, weil der Sieg der Ukrainer nur ein Vorteil für die Europäer wäre. 

Mit meiner Kooperation könntest Du beide Seiten gleichzeitig befriedigen, jedoch musst Du dafür auf die
Vertuschungswünsche des Vatikans und der Europäer verzichten, und aufrichtig mit mir, den wahren Bitcoin Magier
Ptah Kidane, kooperieren. Ansonsten sieht es sehr schlecht für die Ukrainer aus. Sollten Sie während Deiner
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08.02.24, 18:56 Gmail - Looking for Media Control Germany evidence to expropriate Donald Trump's last Trump card is a waste of time, Mr. President Biden…
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Amtszeit verlieren, dann haben auch die Europäer und der Vatikan, samt Deines Freundes Papst Franziskus,
ebenfalls verloren. 

Vielleicht verstehst Du jetzt, warum ich die Doppelstrategie gewählt habe? Du hast genauso viel zu verlieren, wenn
Du Dein Lügenkurs beibehältst, und Du hast damit weder den pädophilen Vatikan einen Gefallen gemacht, noch
warst Du der Europäer und Britten eine große Hilfe. Tik Tak, Deine Zeit läuft ab!

Houston, Houston, die Ukraine hat ein Problem!!!

Hochachtungsvoll

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
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https://apps.apple.com/us/app/btc-ptah-k/id6474628826
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